

Highlights of the Year

年度匯聚



.hk Community

HKIRC is committed to serving the Internet community, promoting the use of .hk domain names across different sectors, and fostering an inclusive digital community. Over the past year, HKIRC maintained operational accuracy and stability of .hk and .香港 domain names services 100% uptime, providing a secure and reliable network environment for our domain holders to expand their online presence.

1. The Strengthening of IT Infrastructure

As the custodian of critical internet infrastructure in Hong Kong, HKIRC needs to stay at the forefront of developments regarding the Internet domain name system. HKIRC is committed to providing high-quality and professional services to all .hk and .香港 domain holders. Since the start of 2020, HKIRC has been strengthening our IT infrastructure to cope with the increasing usage due to the surge of digital transformation during the pandemic.

During the year, we continued to greatly develop in IT infrastructure to further enhance its service quality, security, stability, and performance, including the DNSSEC deployment, network, and system upgrades, and more. While all the required arrangements are carried out to improve the existing security infrastructure, cybersecurity trainings are provided to staff members to ensure they remain vigilant and handle customer information following the industry best practice.

2. Expansion of Market Presence of .hk

The key mandate of HKIRC is to provide top-quality domain registration services for the Internet community. To achieve this, HKIRC has been maintaining good relationships with registrars who are accredited to register .hk and .香港 domains. In 2020, HKIRC successfully held joint webinars with registrars to promote domain security. We also actively encouraged registrars to promote .hk and .香港 at a local level to foster conditions favorable for sustainable business developments for enterprises. At the international level, we have further strengthened the .hk presence in Europe and Southeast Asia by recruiting new registrars in that region. Looking forward, better cooperation with registrars to leverage synergies will be the key in the business development direction of HKIRC. A wide range of networking will also play a crucial role in gaining exposure to potential registrars and expansion opportunities all over the world.

.hk 社群

HKIRC 致力服務互聯網社群，推動不同界別使用 .hk 域名，並培養數碼共融社群。去年，HKIRC 維持 .hk 及 .香港 域名服務 100% 正常運行的操作準確性及穩定性，為域名持有人提供安全可靠的网络環境，擴大他們在网络的形象。

1. 加強資訊科技基建

作為管理香港互聯網關鍵基礎設施的機構，HKIRC 須走在互聯網域名系統發展的最前端。HKIRC 致力於向所有 .hk 及 .香港 域名持有人提供優質及專業服務。自 2020 年初以來，HKIRC 已加強資訊科技基建，應對疫情期間數碼轉型導致使用量的增加。

於本年度，我們繼續大力發展資訊科技基建，進一步提升服務質素、安全性、穩定性及表現，包括啟動域名系統安全擴展(DNSSEC)、網絡及系統升級等。在進行所有必要的安排以改善現有安全基建的同時，還會為員工提供網絡安全培訓，確保他們保持警惕以及遵循行業最佳實踐處理客戶的資料。

2. 擴大 .hk 的市場佔有率

HKIRC 的主要任務是為互聯網社群提供優質的 .hk 域名註冊服務。為此，HKIRC 與獲認可註冊 .hk 及 .香港 域名的註冊服務商保持良好的關係。於 2020 年，HKIRC 與註冊服務商成功舉辦聯合網上研討會，宣揚域名安全的重要性。我們亦積極鼓勵註冊服務商於本地推廣 .hk 及 .香港，為企業的可持續發展創造有利條件。在國際層面，我們已在歐洲及東南亞招募新註冊服務商，進一步提升 .hk 於該等區域的佔有率。展望未來，HKIRC 未來的發展關鍵，便是更好地與註冊服務商合作以發揮協同效應。此外，建立廣泛的網絡將有助接觸全球潛在的註冊服務商，對擴張機遇方面發揮關鍵的作用。

3. 2020 Digital Marketplace Seminar – “Cyber Security in a Remote Workplace”

The 12th Digital Marketplace Seminar (DMP) was successfully held online on 29 October 2020. Themed “Cyber Security in a Remote Workplace”, the seminar discussed the increasing challenges of remote working and the top concerns in cybersecurity risk and data breach. Seminar also explored the best practices of remote working.

Experts from Bowtie Life Insurance, PwC, and Professional Information Security Association were invited to speak on common cybersecurity risks in remote work environments and share best practice cases on safeguarding cybersecurity for remote working. The seminar achieved its objective in realizing remote work challenges and empowering enterprises and individuals to deploy strategies to fortify cybersecurity in the digital workplace.

4. DMP Survey – “Adoption and Cyber Security on Remote Working in Hong Kong”

Given the widespread shift to working remotely due to the pandemic, HKIRC carried out a survey regarding the adoption and cybersecurity on remote working in Hong Kong. A one-month research study was conducted through telephone and online interviews in August 2020, to explore the market prospect of remote working development in Hong Kong and its close relationship with cybersecurity. Nearly 1,800 responses from local enterprises and individuals were successfully collected, and they covered a wide variety of business sectors including financial services, information technology, education, and logistics.

The survey highlighted an increasing adoption of remote working in Hong Kong during the COVID-19 pandemic and revealed concerns over the inadequate provision of resources at the remote workplace to mitigate cybersecurity risks. 79% of respondents started remote working in the past 6 months, but only 30% of companies have provided remote working training, reflecting there is an important need to roll out robust and cyber-resilience practices to individuals to maintain professionalism and effectiveness at the remote workplace while defending against cyber risks.

3. 2020年數碼市場研討會 – 「遙距工作與網絡安全」

第12屆數碼市場研討會(DMP)於2020年10月29日圓滿舉行。今屆主題圍繞「遙距工作與網絡安全」，討論因遙距工作而增加的挑戰以及大家關注的網絡安全風險及數據洩露的問題。該研討會亦探討遙距工作的最佳實踐方法。

該研討會雲集來自保泰人壽保險有限公司、羅兵咸永道會計師事務所及專業資訊保安協會的專家，就遙距工作環境常見的網絡安全風險，分享有關案例及最佳實踐方法。該研討會成功傳遞了遙距工作的風險意識以及強化企業及個人部署網絡安全策略的重要性，及如何加強網上工作平台的網絡安全。

4. 數碼市場研討會 – 《香港遙距工作網絡安全應用調查》

鑒於疫情導致人們改為遙距工作，HKIRC於是開展有關香港遙距工作網絡安全應用的調查。HKIRC於2020年8月以電話及網上問卷形式，開展為期一個月的調查，旨在探討遙距工作在香港的發展前景，以及其與網絡安全的密切關係。調查成功收集了近1,800份來自本地企業及個人的問卷，受訪者涵蓋金融服務、資訊科技、教育及物流等不同行業。

調查顯示，於COVID-19疫情期間，香港逐漸廣泛採納遙距工作。調查亦顯示，人們擔憂遙距工作場所的資源不足以緩解可能遇到的網絡安全風險。79%的受訪者在過去6個月內開始遙距工作，但只有30%的公司提供了遙距工作培訓，這正好反映向員工制定穩健的網絡安全措施及指引的重要性，使員工在遙距工作場所仍能保持一貫的專業精神及效率，同時防範網絡風險。

5. iStudent Programme

With the aim of nurturing the young generation in Hong Kong habitually adopt domain usage from a young age and to build their web presence, HKIRC has launched the iStudent Programme since 2018. Sponsored students are provided free.idv.hk domain and 3 years of web hosting service by a service provider under this programme.

Some schools are incorporating website building in their school curriculum while some encourage students to showcase and share their own stories and creations on the website. Through iStudent Programme, students are expected to equip themselves with IT skills in building a website and acquire knowledge on domain and web presence.

6. Redefining Value Proposition of .hk

Aiming to reflect the forward-moving momentum and our growing sophistication of services, HKIRC has redefined its .hk values to tie in with the mission to widely promote .hk domain. The new values of Security, Connection, and Commitment represent our commitment to building a safe and reliable Internet environment that favours business operation, protects online assets, helps businesses secure consumer confidence, and demonstrates the business commitment to the local market. We believe that by reinforcing the positioning of .hk, especially focusing on the niche areas in which .hk domain name has a competitive advantage, more enterprises will be adopting .hk in driving and expanding their business online.

7. Helping SMEs Go Digital

To hopping on the bandwagon of digitalization to compete, SMEs are highly encouraged to build an online presence by having a website to display identity, position branding, and showcase products and services that help customers for easy search. Hence, Minisite Service is introduced to .hk domain holders, in which they can develop simple and customised introductory websites to present their online offerings. Minisite samples and a tutorial video are offered to assist SMEs in flexibly creating a website.

5. iStudent計劃

為了培養香港年輕一代自小養成使用域名及建立網上個人形象的習慣，HKIRC自2018年起推行iStudent計劃。受資助學生可獲提供免費使用.idv.hk域名，及由該計劃的服務供應商贊助的3年網頁寄存服務。

部份學校已將建立網站納入其學校課程，亦有學校鼓勵學生在網上展示及分享自己的故事和創作。透過iStudent計劃，學生獲得建立網站的IT技能以及有關域名及網上個人形象的相關知識。

6. 重新定義.hk的價值

為反映我們不斷力求前進的動力及日益完善的服務，HKIRC重新定義.hk的價值，以配合推廣.hk域名的使命。「安全、連繫及承諾」的新價值代表了我們對建立一個安全可靠的互聯網環境的承諾，有利於業務營運，保護網絡資產，亦有助企業穩固消費者信心，以及展現開拓本地市場的決心。我們相信加強.hk的定位，尤其是聚焦於.hk域名的競爭優勢，將有助更多的企業採用.hk推動及擴展其網上業務。

7. 幫助中小企業邁向數碼化

為了在數碼化的浪潮中脫穎而出，我們鼓勵中小企通過建立網站樹立網絡形象、品牌定位及展示產品和服務，方便客戶在網上搜索公司資料。因此，我們為.hk域名持有人推出了Minisite服務，幫助他們製作一個簡單的介紹性質網站展示其線上產品。我們亦提供小型網站樣本及教學短片，幫助中小企業靈活創建網站。

Public Mission

The COVID-19 is accelerating global digital transformation and the adoption of digital technologies. Information and cybersecurity have become the most important pillar to support the fast-growing Internet community. Facing new challenges in the digital era, HKIRC remains wholly committed to our mission to provide an inclusive, secure barrier-free .hk community, and embrace the needs of the minority.

1. HKIRC SME In-depth Website Security Scan Services

Cyber-attacks nowadays are evolving. The devastating impact brought by these ever-more sophisticated cyberattacks makes them an existential threat for Small and Medium Enterprises (“SMEs”) in particular. In many cases, enterprise websites are merely designed to market and serve business transactions and they are publicly available, they would be easily subjecting themselves to cybersecurity risks and cyber-attacks.

To defend against cyber risks on websites, it is essential to first have the capability to identify those vulnerabilities. Implementing a website scanning solution should therefore be a top solution for the sake of enterprise security.

Hence, HKIRC has introduced Free In-depth Website Security Scan Services for SMEs. Aiming to assist local SMEs to identify and mitigate cybersecurity issues, HKIRC is offering a free website scanning service and providing a detailed scan report to programme applicants. Phone consultation by HKIRC cybersecurity consultants is also followed to explain the report and pinpoint specific areas of improvement.

2. Cyber Security Webinar Series

Having a strong cyber security-aware culture can make a better Internet world as it helps ensure that everyone understands and follows basic best practices for cybersecurity. Our cybersecurity webinar series is an on-going initiative to educate and provide .hk members and users knowledge and insights on cybersecurity issues.

Due to the pandemic, the seminars have moved online this year. Webinars were held monthly from July to December, with themes addressing domain security, digital transformation, cyber threats, DNS hijacking and protection, and online identity. Industry experts and business partners such as ICANN, CSC, DotAsia, HKCERT, New iMedia, Forcepoint, Speedy Group were invited to speak on the proposed topics.

公眾使命

COVID-19加速了全球數碼轉型及數碼技術的應用。資訊及網絡安全已成為支持快速增長的互聯網社群的最重要支柱。面對數碼時代的新挑戰，HKIRC將繼續全力以赴建構一個安全、無障礙的共融.hk社群，並致力滿足不同用戶的需要。

1. HKIRC中小企網站安全掃描服務

現今的網絡攻擊不斷變化。這些日益複雜的網絡攻擊所帶來的破壞性影響尤其威脅中小企業的存在。在多數情況下，企業網站一般是為了市場推廣及業務交易而設計，由於是對外開放的網站，因而面對網絡安全風險及容易遭受網絡攻擊。

為了預防網站遇到的網絡風險，首先要具備識別漏洞的能力。對企業而言，進行網站掃描是最佳的解決方案。

因此，HKIRC推出了免費中小企網站安全掃描服務。為協助本地中小企業識別及減輕網絡安全問題，HKIRC為計劃申請者提供免費的網站掃描服務及詳細的掃描報告。HKIRC網絡安全顧問隨後亦提供電話諮詢，解釋報告內容及指出需改善的地方。

2. 網絡安全網上研討會系列

強烈的網絡安全意識文化有助建立一個更好的互聯網世界，因為它可以確保每個人都了解並遵循網絡安全的基本最佳做法。網上研討會系列為HKIRC的一項持續計劃，旨在教育及為.hk會員及用戶提供有關網絡安全問題的知識及心得。

由於疫情關係，今年的研討會已轉為網上舉行。於7月至12月期間HKIRC每月舉行一次網上研討會，主題包括域名安全、數碼轉型、網絡威脅、網域名稱系統劫持及保護網絡身份。來自互聯網名稱與數字地址分配機構(ICANN)、CSC、DotAsia、香港電腦保安事故協調中心、iMedia、Forcepoint及環速集團等行業專家及商業合作夥伴應邀就主題作出分享。

3. Cybersec Infohub

With the commitment to safeguarding the cybersecurity of the Internet community and to promoting Hong Kong as a smart and safe city, HKIRC cooperated with the Office of the Government Chief Information Officer (“OGCIO”) in running the formalised Partnership Programme named Cybersec Infohub. The Cybersec Infohub Launching Ceremony cum Members Professional Workshop was held on 29 September 2020.

Cybersec Infohub aims to promote closer collaboration among local information security stakeholders of different sectors to share cybersecurity information. Information and cybersecurity are important pillars to support the rapidly growing Internet community nowadays, thus Cybersec Infohub is acting as a platform to gather and disseminate information on security-related issues and to provide advice from industry experts who have formed a cybersecurity supporting alliance named Cybersec Connect. Experts will answer inquiries from members and offer appropriate support. Through the synergistic sharing of intelligence, members will get timely cybersecurity alerts and prepared to jointly defend against cyber-attack.

The HKIRC and the OGCI O are striving to collaborate with different industries and associations. Currently, there are more than 1,000 registered representatives from over 360 organisation members across a wide range of sectors, such as banking, insurance, education, and healthcare. HKIRC is also aware that cyber-attacks are increasingly running rampant among SMEs, their lack of awareness and resources often makes them at high risk for attacks and the ramifications are often beyond financial loss and data breach. Hence, HKIRC will continue to put the effort into encouraging more SMEs to join and collaborate.

To gauge members’ engagement, member events such as webinars and training are held regularly. HKIRC has prepared sector-specific webinars for different industries, such as Banking, SMEs, and NGOs. Professional experts were also invited to speak on topics that are tailor-made to members with technical backgrounds.

3. 「網絡安全資訊共享夥伴計劃」

為維護互聯網社群的網絡安全及促進香港成為智能及安全的城市，HKIRC與政府資訊科技總監辦公室（「OGCIO」）共同管理「網絡安全資訊共享夥伴計劃」。「網絡安全資訊共享夥伴計劃」啟動儀式暨用戶專業工作坊已於2020年9月29日舉行。

「網絡安全資訊共享夥伴計劃」旨在推動本地各行業的資訊保安持份者更緊密的合作，共享網絡安全資訊。資訊及網絡安全已成為當今快速增長的互聯網社群的重要支柱，因此「網絡安全資訊共享夥伴計劃」提供一個平台，匯集和分享有關安全問題的資訊，並提供網絡安全支援聯盟「Cybersec Connect」的業界專家的意見。專家將回答成員的詢問並提供適當的支持。通過協同共享資訊，成員將及時獲得網絡安全預警，並攜手做好防禦網絡攻擊的準備。

HKIRC與OGCIO致力尋求與各行業及協會合作。目前，來自銀行、保險、教育、醫療保健等眾多行業360多個機構的1,000多名代表已註冊成為計劃成員。HKIRC亦注意到中小企受網絡攻擊的情況越趨嚴重，而中小企因缺乏認識和資源，經常面對高風險的攻擊，造成的後果遠遠超過所造成的財務損失和數據洩露範圍。因此，HKIRC將繼續致力於鼓勵更多的中小企業加入，共同防禦網絡攻擊。

為加強成員的參與度，網上研討會及培訓等成員活動將會定期舉行。HKIRC已為銀行、中小企業及非政府組織等不同行業準備針對該行業的網上研討會。業界專家亦受邀與有技術背景的成員分享資訊。

4. Web Accessibility Recognition Scheme

The Internet is an integral part of everyone's lives. Disabled people should also have the right to access the Internet at their fingertips. To enhance and embrace social inclusion as well as boosting the business development of enterprises, the "Web Accessibility Recognition Scheme" has been launched. The scheme aims to recognise enterprises and organisations for adopting accessible design in their websites and mobile applications.

The Scheme is open to all local enterprises and organisations. Organisations participating in the Scheme will be provided with a free assessment and advisory service to help to enhance the accessibility of their websites and mobile applications. Assessed websites and mobile applications will be awarded and the corresponding award logo could be displayed.

HKIRC has taken up to organise the Scheme starting from 2018. It has been widely supported by different sectors over the years with awardees from various sectors including public transport, banking, and the media, etc. Last year, over 300 websites and mobile apps were recognised. As for the Scheme 2020-2021, HKIRC has continued to be the main organiser, while the Office of the Government Chief Information Officer serves as the co-organiser and the Equal Opportunities Commission serves as the independent advisor.

Not only does the adoption of good coding practices in web accessibility design ensure the functionality and content be accessed by all regardless of physical barriers, but it also bridges the digital divide to achieve digital empowerment among people with disabilities.

4. 無障礙網頁嘉許計劃

互聯網是每個人生活中不可或缺的一部分。特殊需要人士亦應有使用互聯網的權利。為加強及支持社會共融以及促進企業的業務發展，有關「無障礙網頁嘉許計劃」已經啟動。該計劃旨在表揚於網站及流動應用程式中採用無障礙設計的企業及組織。

該計劃鼓勵所有本地企業及組織參與其中。參與該計劃的組織將獲提供免費評估及諮詢服務，以幫助提高其網站及流動應用程式的無障礙設計。獲評估的網站及流動應用程式將獲得認證，並可展示相應的標誌以作嘉許。

HKIRC自2018年起接手舉辦此計劃。多年來，計劃得到了各行業的廣泛支持，獲獎者來自公共交通、銀行及媒體等眾多行業。去年，300多個網站及流動應用程式獲表揚。HKIRC繼續擔任2020至2021年計劃主辦單位，而政府資訊科技總監辦公室及平等機會委員會分別擔任協辦機構及獨立顧問。

採用良好的無障礙網頁設計編碼準則，不僅可確保所有不論是否有身體障礙的人士均可操作網站及瀏覽訪問內容，亦為有特殊需要人士賦予數碼化的權利，消除數碼隔閡。

Environmental Measures

HKIRC recognizes the importance of upholding environmental protection concepts in our business development plans and lessening the environmental impact that hinders business operations. We pay high attention to establishing a greener corporation.

In an effort to save energy and minimize carbon emission, HKIRC adopted using LED lighting in the office. Employees are also encouraged to switch off or set the computer to sleep mode and turn off necessary electronic devices and lightings when leaving the office.

To reduce waste and protect the natural environment, we have also built a paperless office by promoting the use of e-copy and e-filing to minimize paper usage. Recycling areas are created in the office to facilitate paper recycling.

By introducing these environmental measures, we believed that best practices are developing for staff to achieve the objectives of saving energy and reducing waste.

環保措施

HKIRC意識到業務發展計劃中秉承環保理念，以及減少環境對業務發展的影響。我們高度重視建立一個更環保的企業。

HKIRC致力於節能減排，在辦公室採用了LED照明燈，鼓勵僱員在離開辦公室時關閉電腦或將電腦設置為睡眠模式，以及關閉必要的電子設備及照明設備。

為了減少浪費及保護自然環境，我們亦主張使用電子版及電子存檔，建立無紙化辦公室，盡力減少紙張使用量。在辦公室中亦設置了回收區，方便紙張回收。

通過引入這些環保措施，我們相信僱員會依隨已建立的最佳做法，從而實現節能及減少浪費的目標。

Industry Engagement

Striving to become the forefront of the Internet domain industry, HKIRC has been actively engaging in regional and international forums to adopt best practices around the globe to strengthen strategic management in domain names and to respond to the fast-changing market conditions.

1. ICANN

Internet Corporation for Assigned Names and Number (“ICANN”) is a non-profit-making multi-stakeholder organization headquartered in Los Angeles. Its primary mission is to maintain the security and stability of the Internet Protocol addressing and Internet domain name system and to administer the allocation of Internet Protocol addresses and top-level domains. HKIRC has participated in The ICANN 67 meeting that was held online this year due to the spread of COVID-19, to keep abreast of the latest policy development. HKIRC also participated in different working groups, such as ccNSO (Country Code Names Supporting Organisation) of ICANN.

2. CNDC

Chinese Domain Name Consortium (“CNDC”) is an independent non-profit organization to facilitate the communication and coordination regarding the technical standards and policies of the Chinese Domain Name System. It was founded by CNNIC (Chinese Internet Network Information Centre), TWNIC (Taiwan Network Information Centre), HKIRC, and MONIC (Macao Network Information Centre) in 2000. With the concerted and constant support of language experts in Hong Kong, Taiwan, and mainland China, more Hong Kong characters are becoming available for domain registration. Besides, with the concerted effort by CNDC members, email servers in the world are now able to support email addresses configured in Chinese characters. CNDC members will continue to keep working together to promote the adoption of Chinese domain names around the world.

3. APLTD

Asia Pacific Top Level Domain Association (“APLTD”) is a regional body consisting of the ccTLD managers in the Asia Pacific region. Its mission is to facilitate the exchange of knowledge and experience to help ccTLD managers achieve world best practices. HKIRC has been continuously supporting part of the secretariat work of APLTD. Delegates of HKIRC attended the APLTD77 meeting in Australia in February 2020 to share our initiatives in web accessibility.

行業參與

HKIRC致力走在互聯網域名行業的最前端，一直積極參與地區及國際論壇，以採納全球最佳作法，從而加強域名的策略管理及應對瞬息萬變的市場環境。

1. ICANN

互聯網名稱與數字地址分配機構 (ICANN)，總部設於洛杉磯，為一家非牟利機構，其成員包括多方持份者。ICANN的主要使命是維護網際網絡協定位址 (IP Address) 及域名系統的安全及穩定運作，以及編配 IP address 及頂級域名等工作。HKIRC 參加了 ICANN 67 屆會議 (因 COVID-19 該會議今年於線上舉行)，了解政策發展的最新情況。HKIRC 亦有參加各種 ICANN 工作小組，如 ccNSO (國家域名支持組織)。

2. CNDC

中文域名協調聯合會 (CNDC) 是一家獨立及非牟利組織，旨在促進中文域名系統技術標準及政策的溝通及協調。聯合會由 CNNIC (中國互聯網絡信息中心)、TWNIC (財團法人台灣網路資訊中心)、HKIRC 及 MONIC (澳門互聯網絡資訊中心) 於 2000 年共同成立。在香港、台灣及中國內地語言專家一如既往的幫助下，更多的香港字符獲應用於域名註冊。此外，在 CNDC 成員的共同努力下，全球電郵伺服器如今可支援中文電郵地址。CNDC 成員將繼續努力推動全球採用中文域名。

3. APLTD

亞太區頂級域名組織 (APLTD) 為一家區域性組織，其成員來自亞太區的國家頂級域名 (ccTLD) 管理者。APLTD 的使命是促進區內管理者的知識及經驗交流，以達至世界級的管理水平。HKIRC 亦有一直支持有關 APLTD 的秘書處工作。於 2020 年 2 月，HKIRC 派代表出席在澳洲舉行的 APLTD77 屆會議，分享我們的無障礙網頁計劃。

Key Milestones of HKIRC in 2020 HKIRC 2020年關鍵里程碑

Annual General Meeting 2020
週年大會2020



The APTLD77 was held in Melbourne, Australia
APTLD77於澳洲墨爾本舉行



Cybersec Infohub Launching Ceremony cum Members
Professional Workshop
「網絡安全資訊共享夥伴計劃」(Cybersec Infohub)
啟動儀式暨成員專業工作坊



Digital Marketplace Seminar (DMP) "Cyber Security in a
Remote Workplace"
數碼市場研討會「遙距工作與網絡安全」



Announced Digital Marketplace Seminar (DMP) "Adoption and
Cyber Security on Remote Working in Hong Kong" Survey
公佈數碼市場研討會《香港遙距工作網絡安全應用調查》結果

